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PRECS I PREGUNTES GM CUP-AMUNT 
Ple novembre 2023

Precs: 

1- Preguem que es pinti un pas de vianats al creuament del c/ Sant Antoni amb el c/ 
Ample.

2- Preguem al govern que, en pro de la transparència de la seva gestió, posi al dia la 
informació que apareix a l’apartat de dades obertes del web municipal. 

3- Demanem que es netegi l’aparcament de l’estació 

4- Preguem que es prenguin mesures per disminuir la presència de rates a la zona de 
Platja Cassà.



www.arenysdemar.cup.cat
arenysdemar@cup.cat 

@cuparenys

Preguntes: 

1- Quan es constituirà i convocarà el comitè ètic? 

3- Quines aportacions farà la regidoria de joventut per a les activitats relacionades amb 
la nit de Naps i Cols?

3- Quines mesures pensa pendre el govern per adaptar la cavalgada de reis als infants 
amb diversitat funcional?

4- Quants diners ha invertit aquest govern en les llums de Nadal d’enguany?

5- La Diputació de Barcelona va contractar l’empresa CIAE Ingenieros SL per a la 
redacció, entre altres, del Pla director del clavegueram d’Arenys de Mar, amb un 
termini de lliurament de dotze mesos a comptar des del dia 1 de desembre de 2022. 
Transcorregut aquest termini d’un any, ens pot dir el govern si des de l’Ajuntament 
d’Arenys de Mar s’han facilitat totes les dades necessàries per elaborar aquest Pla 
director, i si és així, si ha rebut de la Diputació de Barcelona alguna informació sobre 
el resultat d’aquest Pla director?

6- Una de les propostes de la CUP al PS 2024 és la d’aqdequar els locals de la plaça 
Lloveras per a posar-los a disposició de les entitats. En quin estat es troba l’espai i qui 
té claus i accés a aquests espais?

7- Oberts els sobres de les tres empreses que s’han presentat a la licitació del Servei de 
premsa, comunicació i transparència, qui serà l’encarregat de fer la valoració tècnica 
per proposar l’empresa guanyadora?

8- Demanem al govern ens informi de la reunió que fa pocs dies varen celebrar amb els 
restauradors de la vila, i si s’ha pres alguna mesura per pacificar les zones de vinants.
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9- El govern ha dit a través de Ràdio Arenys que vol fer del Casal Sant Vicenç un hotel  
d’entitats i també posar-hi serveis, com el centre obert Tallaferro o el Cdiap.

 En agradaria saber qui seria el projecte de l’hotel d’entitats, si tenen clar que és   
un hotel d’entitats i quines i tenen cabuda, i si creueun oportú barrejar uns serveis  
escencials com el CDIAP i el centre obert en el mateix emplaçament, que per cert   
queda prou aïllat del centre i la vida de la gent.

10- Ens pot explicar l’alcalde quins son els motius concrets que l’han portat  a fer   
 una demanda pública per a promoure l’expulsió de persones migrades en situació  
 irregular?


